
U Z A S A D N I E N I E 
 
W związku z zmianami dotyczącymi funkcjonowania Polskiej Grupy Górniczej nie ma 
możliwości określenia w sposób jednoznaczny ilości ścieków, które zostaną dostarczone na 
oczyszczalnię Boguszowice. Obecnie ilość ścieków dostarczanych ścieków z KWK 
Jankowice zmniejszyła się o około 40% a zapowiadane są kolejne obniżki. Związane jest to  
z ilością zatrudnionych osób na zakładach górniczych. 
Wobec powyższych sytuacji utrudnione jest skonstruowanie w prawidłowy sposób taryfy na 
odbiór ścieków.  
W powyższym stanie rzeczy spółka BEST-EKO zwróciła się o przedłużenie obowiązującej 
taryfy na odbiór ścieków z terenu Miasta Rybnika do dnia 31 grudnia 2016 roku co jest 
zgodne z art. 24 ust 9a ustawy z dnia 7 czerwca 2001 r. o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę  
i zbiorowym odprowadzaniu  


